
Zápis z 25. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 10. 06. 2020 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová  

Přítomni:  Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

 Pavel Kolář, Petr Šíma, 

Omluveni: Petr Korych 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Informace o zásahu JSDHO Strážkovice 

3. Informace o obchvatu obce Strážkovice a výstavbě chodníku při komunikaci II/155 

4. Informace o průběhu rekonstrukce ČOV Strážkovice 

5. Informace o průběhu rekonstrukce Hasičské zbrojnice Strážkovice 

6. Informace o nově podaných žádostech o datace 

7. Informace o zpracovávaných žádostech o dotace 

8. Výběr dodavatele stavebních prací na akci „Oprava parkoviště u OÚ Strážkovice“ 

9. Výběr dodavatele stavebních prací na akci „Nájemní bydlení Strážkovice“ 

10. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu určení ověřovatelů zápisu: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Miroslav Kápar, Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 13.05.2020. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 24 ze 

dne 13.05.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
 
 



Bod 2. programu: Informace o zásahu JSDHO Strážkovice 

Předsedající informovala zastupitelstvo o zásahu JSDHO Strážkovice ze dne 05.06.2020. 

Předmětem zásahu bylo statické zajištění střešní konstrukce u rodinného domu v obci 

Strážkovice. Z provedeného zásahu vyplynula nutnost doplnit vybavení JSDHO o potřebný 

materiál a vybavení. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo 

dále schvaluje doplnit vybavení JSDHO o potřebný materiál a vybavení. Starostka obce na 

závěr tohoto bodu poděkovala zasahujícím členům JSDHO. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zásahu JSDHO ze dne 

05.06.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo schvaluje doplnit vybavení JSDHO Strážkovice o potřebný 

materiál a vybavení. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Informace o obchvatu obce Strážkovice a výstavbě chodníku při 

komunikaci II/155 

Předsedající informovala zastupitelstvo o jednání s Krajským úřadem Jihočeského kraje o 

možnostech financování výstavby nového chodníku při silnici II/155. Jedná se o stavbu 

související s vybudováním obchvatu obce Strážkovice a úpravě křižovatky II/155 a II/156. 

Obec Strážkovice v současné době nemá finanční prostředky na výstavbu předmětného 

chodníku v ceně 1.322.439,95. Stavba chodníku není vyvolána potřebou obce Strážkovice, ale 

souvisí s požadavky Policie ČR a Odboru dopravy Magistrátu města České Budějovice. Na 

celou stavbu je již vydáno platné stavební povolení a bez vybudování tohoto chodníku by 

nemohla být stavba zkolaudována. Starostka obce na jednání na odboru investic Jihočeského 

kraje prosazovala, aby Jihočeský kraj poskytl obci Strážkovice dotaci na výstavbu tohoto 

chodníku. Jihočeským krajem bylo nabídnuto pouze poskytnutí bezúročné půjčky ve výši 

800.000,- Kč s dobou splatnosti 4 roky. Tato nabídka není v současné době akceptovatelná 

z důvodu navýšení ukazatele dluhové služby. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o jednání s Krajským úřadem 

Jihočeského kraje o možnostech financování výstavby nového chodníku při silnici II/155. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Informace o průběhu rekonstrukce ČOV Strážkovice 

Předsedající informovala zastupitelstvo o průběhu prací na rekonstrukci ČOV Strážkovice. 

Stavba probíhá dle schváleného harmonogramu. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo 

na vědomí. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o průběhu prací na rekonstrukci 

ČOV Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 



Bod 5. programu: Informace o průběhu rekonstrukce Hasičské zbrojnice Strážkovice 

Předsedající informovala zastupitelstvo o průběhu prací na rekonstrukci Hasičské zbrojnice 

Strážkovice. Stavba probíhá dle upraveného harmonogramu. Zastupitelstvo informace 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o průběhu prací na rekonstrukci 

Hasičské zbrojnice Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Informace o nově podaných žádostech o datace 

Předsedající informovala zastupitelstvo o nově podaných žádostech o datace. Podány byly 

žádosti na WIFI 4EU, interaktivní tabuli pro MŠ, keramickou dílnu a neinvestiční dotaci pro 

hasiče. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o nově podaných žádostech o 

datace. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Informace o zpracovávaných žádostech o dotace 

Předsedající informovala zastupitelstvo o zpracovávaných žádostech o dotace. Zpracovávány 

jsou žádosti na dětské hřiště v místní části Lomec a rekonstrukce sálu KD Strážkovice včetně 

zateplení a instalace fotovoltaických článků na střeše KD. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zpracovávaných žádostech o 

datace. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Výběr dodavatele stavebních prací na akci „Oprava parkoviště u OÚ 

Strážkovice“ 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na výběr dodavatele stavebních prací na akci 

„Oprava parkoviště u OÚ Strážkovice“. Jedná se o zakázku malého rozsahu a z tohoto důvodu 

budou vyzvány napřímo stavební firmy k podání nabídek. Organizací výběrového řízení byla 

schválena firma CZ PROFI-SERVIS, České Budějovice. Předsedající dále navrhla výběrovou 

komisi pro předmětné výběrové řízení ve složení Hana Halamová, Pavel Kolář a Jan Dvořák. 

Zastupitelstvo návrh výběrové komise schválilo. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o výběru dodavatele stavebních 

prací na akci „Oprava parkoviště u OÚ Strážkovice“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo schvaluje organizací výběrového řízení na akci „Oprava 

parkoviště u OÚ Strážkovice“ firmu CZ PROFI-SERVIS, České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8c: Zastupitelstvo schvaluje výběrovou komisi na akci „Oprava parkoviště u 

OÚ Strážkovice“ ve složení Hana Halamová, Pavel Kolář a Jan Dvořák. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Výběr dodavatele stavebních prací na akci „Nájemní bydlení 

Strážkovice“ 

Předsedající informovala zastupitelstvo o schválení dotace na akci „Nájemní bydlení 

Strážkovice“ ve výši 10.000.000,- Kč. Jedná se o stavbu sedmi bytových jednotek na místě 

budovy Strážkovice 95, včetně bytů pro invalidy. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo 

na vědomí. Předsedající dále předložila zastupitelstvu návrh na výběr dodavatele stavebních 

prací na akci „Nájemní bydlení Strážkovice“. Zakázka bude zveřejněna na Portálu zadavatele 

s termínem započetí prací od 01.08.2020. Organizací výběrového řízení byla schválena firma 

CZ PROFI-SERVIS, České Budějovice. Předsedající dále navrhla výběrovou komisi pro 

předmětné výběrové řízení ve složení Hana Halamová, Pavel Kolář, Jan Dvořák, Ing. Jan 

Špaček a Miroslav Homolka. Zastupitelstvo návrh výběrové komise schválilo. 

Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo bere na vědomí schválení dotace na akci „Nájemní bydlení 

Strážkovice“ ve výši 10.000.000,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zveřejnění zakázky na akci 

„Nájemní bydlení Strážkovice“ na Portálu zadavatele. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9c: Zastupitelstvo schvaluje organizací výběrového řízení na akci „Nájemní 

bydlení Strážkovice“ firmu CZ PROFI-SERVIS, České Budějovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9d: Zastupitelstvo schvaluje výběrovou komisi na akci „Nájemní bydlení 

Strážkovice“ ve složení Hana Halamová, Pavel Kolář, Jan Dvořák, Ing. Jan Špaček a 

Miroslav Homolka. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, Miroslav Kápar, 

Pavel Kolář, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Různé 

Předsedající požádala předsedu rozpočtového výboru o vypracování návrhu Rozpočtového 

opatření v souvislosti s dotací na akci „Nájemní bydlení Strážkovice“. 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.20 hodin 
 

 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


